
Referat FAU møte nr 4 for Roaldsøy skole- skoleåret 2024/2025 

● Dag: Tirsdag 25.mars 2025 

● Tid: 18:00-19:30 

● Sted: Roaldsøy skole 

FAU Representanter 2024-2025 Deltok på møtet 

Klasse Navn Mobil Email 

1 Ann-Charlotte Frantsen 40853481 annchafra@gmail.com 

1 Hilde Irene Nordbø 97665728 hilde.irene.vag@gmail.com 

2 Sander Eriksen 
Mathisrud 

99231241 mathisrud@gmail.com 

2 Kjerstin Stahl 
Holgersen 

92024160 kjerstin.holgersen@gmail.com 

3 Paal Andre Skjerpe 40893989 paal.skjerpe@uit.no 

3 Knud Jostein Jonassen 90640823 knud@lyse.net 

4 Ann-Christin Johnsen 94279180 annchristinjohnsen@gmail.com 

4 Mari Sørbø Røsjorde 91733188 mari.rosjorde@gmail.com 

5 Irja Viste-Ollestad 90024482 irjaviste@gmail.com 

5 Nina Holmberg 92431282 holmbergen@gmail.com 

6 Anders Lilleheim 91893769 anders.lilleheim@gmail.com 

6 Anita Paulsen Lunde 47667696 anita.paulsen.lunde@archerwell.com 

7 Hilde H Fadnes 40238872 hilde.fadnes.hoelland@gmail.com 

7 Stian Iversen Helgeland 97161078 stian.i.helgeland@gmail.com 

Rektor Pål Tønnesen   

 

Sak nr Sak Ansvarlig 

1 Godkjenning av innkalling og referat 
Referat og innkalling godkjent 
 

 

2 Gjennomgang av aksjonspunkter 
 
Sosiale medier (some): 
KFU har laget et skriv som alle bes lese gjennom til neste 
møte (ligger ute på spond). Tas opp på foreldremøtene til 
høsten. Forslag om å be KFU eller barnevakten om å holde 
innlegg under høstens foreldremøter. Evt. også Nina 
Bahnsdalen som arbeider som mobbeombud, ansatt av KFU. 
Mobbeombudet kan være en ressursperson både for skolen 
og foresatte, og kan komme med innspill generelt eller i 
enkeltsaker. Tas opp videre på neste møte. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



17.mai 
*Det ble sendt inn søknad og innvilget støtte på 5000kr fra 
Stavanger kommune til 17.mai feiring på skolen som vil bli 
utbetalt til FAU. 
 
*Rektor spør hvilken rolle som forventes av ham under 
17.mai. Han ønsker å delta i toget, og er eventuelt villig til å 
ta på seg andre oppgaver. Elevrådsrepresentanter fra 7. 
klasse pleier å ha 17. mai tale. Forslag om at Pål evt. kan 
introdusere seg selv først og ønske velkommen, for så å gi 
mikrofonen over til elevene.  
 
*Rektor må ordne adgangskort og tilganger til FAU innen 
torsdag 15.05 
 
*FAU representanter for sine klasser er ansvarlige for å 
fordelingen av oppgavene som skal gjøres for hvert trinn. Få 
foreldre til å melde seg opp på listene rett etter påske, og ha 
listene fylt ut senest 9.mai. 
 
*Aktiviteter:  
-Fiskebrønn for de minste  
-Fotballbowling 
-Erteposer 
-Ballongdart 
Gjerne få til noen nye aktiviteter som; sekkeløp, 
trihjulkappløp, holde rokkering oppe lengst mulig. Gjerne ha 
en krukke med erter/perler som en skal gjette antallet, og en 
premie til den som gjetter nærmest eller riktig? 
 
Gjennomføre 3 aktiviteter for å få premie: 
Det vil selges lodd til 10 kr per stasjon/lek. Loddene selges 
ved kakebord og kiosk. Leder for aktuell stasjon/lek setter 
kryss på loddet, etter gjennomføring. En kan velge en premie 
mot fremvisning av tre lodd med kryss, ved egen 
premiestasjon.  
Fiskebrønnen gir alltid premie (der fiskes jo gevinsten). 
 
*Prislister og QR-koder ligger i klubbhuset. 
 
*Påse at det er søppelposer rundt forbi på skoleområdet til 
søppel. I tillegg til minst to avfallsposer til innsamling av pant.  
 
*Føre på innkjøpslisten: 
-10 kakespader 
-2 pølseklyper 
-2x ferdig vaniljesaus 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



-Lodd til aktiviteter 
-Avfallssekker som kan benyttes til sekkeløp. 
 
*Kaker og kaffe 1. og 2. klasse: 
-1.klasse bidrar med: 

● 6 langpannekaker hvorav en kake er glutenfri og  
● 7 kanner kaffe) 

-2Klasse bidrar med: 
● 10 langpannekaker hvorav en kake er glutenfri og  
● 7 kanner med kaffe. 

 
Husk å merke langpanner/kaffekanner med navn. 
 
NB: Det blir laget 15 engangs porsjoner med gelé som kun er 
til de individer med allergi som ikke kan velge noe av det 
andre. Disse vil bli solgt ut fra kiosken ved fotballbanen. 
 
 
Informasjon fra rektor og SU: 
*SU skal snart ha et møte hvor blant annet en skal komme 
med en tilbakemelding på skoleruten 25/26. Hva skal SU sin 
funksjon være? 
 
*Snødag for 3.-7. trinnet utgår da det mangler snø. Vurderer 
alternativ aktivitetsdag for å erstatte snødagen. Gjerne reise 
til Brekko da det er gapahuker/fiskevann og mulig for flere 
uteaktiviteter. Innspill fra FAU var at en gjerne kan besøke en 
ishall for å gå på skøyter som ett alternativ når snø uteblir. 
NB: Isen blir ofte tatt vekk tidlig i for eksempel Sørmarka 
arena.  
 
*Det jobbes med overgang fra barneskole til ungdomsskole. 
Begge foreldre må samtykke for at informasjon fra 
barneskolen skal kunne deles med ungdomsskolen.  
Samtykke til deling av informasjon kommer i Vigilo en gang 
etter at utviklingssamtaler er gjennomført. Det vil være mulig 
å reservere seg mot at deler av informasjonen blir delt. 
Anbefales at informasjon kan bli delt for en god videre 
oppfølging av eleven. 
 
*Jobbes også med overgang fra barnehage til 1.klasse. 
Foreløpig er det 19 nye elever som skal begynne i 1. klasse til 
høsten. 
 
*Janne Fauskanger fortsetter videre til høsten med 
opplæring i dialogbasert undervisning. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



*I forbindelse med 900års jubileum skal 3.klasse ha 
opptreden med sang i konserthuset. Resten av skolen er 
invitert til å se på. 
 
*Elevrådet får medvirke til skolegårdsaktiviteter, og komme 
med forslag. 
 
*Basketballnett på plass i basketballkurven som står ute i 
skolegården. 
 
*Rektor ønsker å jobbe for å se etter en løsning slik at en kan 
utbedre lydanlegg i aulaen og ny prosjektor med bedre 
bildekvalitet. (Knud Jostein skulle ta kontakt med rektor 
angående gjenbruk av storskjermer som blir donert vekk på 
arbeidsplassen.) 
 
*Budsjett: 
Rektor får god støtte og opplæring som ny rektor. Skolen 
ligger innenfor rammene, og en utnytter de budsjettmidlene 
som en har. Balansere inntekter vs. utgifter. 
 

 Informasjon fra kasserer 
Det vil dessverre ikke være mulig å få et kort som kan 
benyttes til betaling. Hvis en ønsker å unngå å legge ut til 
store innkjøp som ved handling til 17.mai kan en få pengene 
forskuttert. En sender inn bestilling til stor cash per e-post 
(noen uker i forveien), og får da en ordrebekreftelse med 
totalbeløp, dette fremvises kasserer som ordner med 
overføring av penger.  
 
*Undersøke om pengene(5000kr) til 17.mai er kommet inn 
på kontoen til FAU. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Stian 

4 Informasjon og saker fra Samarbeidsutvalget (SU) 
Skolene er i gang med å organisere SU. Ansattrepresentant er 
på plass. Det er satt opp at det skal være to møter på høsten 
og to på våren. Møtene vil bli holdt i forlengelse av FAU-
møte. Det vil ikke lenger være en politisk representant. 

Rektor 

5 Informasjon fra Bydels FAU 
Natteravnordningen fungerer rimelig bra etter at det ble 
fordelt mellom klassene på ungdomsskolene og 7.klassene på 
barneskolene. Nattravnene melder ikke ifra om så mye på 
helgene så langt. Alle ungdomsskoler, politikontakter og 
frivillige opplever at det stort sett er relativt rolig på 
Hundvåg. Uteseksjonen gir tilbakemelding på at 

 



ungdommene beveger seg mye rundt om i de forskjellige 
bydelene ved å ta buss. De jobber mest med 
ungdomsskolene, men ser det også nødvendig å jobbe seg 
nedover i klassetrinnene. På Hundvåg er det aktiviteter på 
Bydelshuset og åpen hall i Hundvåghallen. 
Nytt møte for BydelsFAU er 10.april. 
 

6 Dato for kommende FAU-møte 
Dato for nytt møte er satt tirsdag 10.juni 
 
 

 

7 Eventuelt 
*SFO-kontakt: 
Undersøke med SFO-leder om det har vært møter hvor SFO- 
kontakt har vært deltakende. 
 
*Markering av 900års jubileum: 
Skal en søke om midler til å gjøre en markering rundt 900års 
jubileum? Søknadsfrist er 1.april.  
 
*17.maitog i byen vs. bydels 17.maitog: 
Tas opp på FAU-møte i juni. 
 
 
 

 
 

 


